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Protokoll 5/2022 

Fört vid Hägersten-Älvsjös pensionärsråds sammanträde 

onsdagen den 25 maj 2022 kl. 14:00-15:30, Telefonplan 30 
 

Ledamöter   Christer Bertling Ordförande (PRO) 

  Gunnar Carlsson Vice ordförande (SPF) 

Åke Lif (PRO) 

Birgitta Airas (SPF) 

Vakant (SKPF) 

 

Ersättare  Sune Pettersson (PRO) 

Torbjörn Sundsgård (SPF) 

Katrin Wicén (PRO) 

Irene Svensson, (SPF) 

Kerstin Ström, (SPF) 

 

Övriga närvarande Kerstin Malmport TF Avdelningschef  

Annelie Johansson Sekreterare 

 

Justerare   Christer Bertling (PRO), Irene Svensson (SPF) 

 

Datum för justering  2022-05-30 

Paragraf   §§1-6 

Sekreterare   Annelie Johansson 
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§ 1 
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. Två 

frågor under §6 övrigt anmäldes. 

 

Medlemmarnas organisationstillhörighet samt närvaro: 

 

Närvarande medlemmar: 

Christer Bertling (OPOL) PRO 

Gunnar Carlsson (OPOL) SPF 

Åke Lif (OPOL) PRO 

Vakant SKPF 

Ersättare: 

Sune Pettersson (OPOL) PRO 

Torbjörn Sundsgård (OPOL) SPF 

Irene Svensson (OPOL) (SPF)  

Kerstin Ström OPOL) (SPF) 

Förhindrade: 

Birgitta Airas (OPOL) SPF  

Katrin Wicén (OPOL) (PRO) 

§ 2 
Val av justerare 

Christer Bertling PRO och Irene Svensson SPF valdes att justera 

dagens protokoll. Justering av protokollet sker 30 maj via mejl. 

 
§ 3 
Aktuell information från förvaltningen 

Kerstin Malmport, TF avdelningschef för äldreomsorg informerade 

om: 

 Ny avdelningschef för äldreomsorgen kommer den 15 

augusti, hon heter Eva Alama och arbetar idag i Strängnäs 

kommun. 

 Intervju i Mitti, Kerstin Malmport och Anneli Rydström 

intervjuades av Mitti utifrån förvaltningens underlag 

”Boendeplan för äldre i region Västra Söderort 2023 med 

utblick mot 2040” och statistiken för beslut (bifall-avslag) 

på ansökningar av insatsen vård och 

omsorgsboende/servicehus. Citaten i artikeln stämmer 

däremot finns formuleringar i löpande texten som kan 

misstolkas. Kerstin förtydligar att det inte finns någon 

koppling mellan lagen och stadens riktlinjer, avslag på 
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servicehus och ett ökat behov av icke biståndsbedömda 

seniorbostäder. 

 Pensionärsrådet önskar få tips på besökare som kan bjudas 

in till pensionärsrådet. Kerstin tipsar om att bjuda in Tryggt 

mottagande undre hösten. Rådets sekreterare kommer bjuda 

in dem till ett av höstens sammanträden. 

 

§ 4 

Anmälan av protokoll 

Stadsdelsnämndens sammanträde 28 april 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

KPR:s sammanträde 12 april 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

Rådet för funktionshinderfrågor 20 april 2022 

Pensionärsrådet instämmer med rådet för funktionshinderfrågor om 

att få ha en workshop inför att verksamhetsplanen skrivs. 

Pensionärsrådets sammanträde 20 april 2022 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter och lade protokollet till 

handlingarna. 

§ 5 
Ärenden till Stadsdelsnämnden 

Ärende 3 samlingslokaler för äldre 

Pensionärsrådet tillstyrker medborgarförslaget och tillägger att det 

är viktigt att äldre får tillgång till samlingslokaler och att 

förvaltningen bistår och hjälper till i frågan även om det ligger 

utanför förvaltningens uppdrag. Speciellt för 

pensionärsföreningarnas verksamheter. Pensionärsrådet vill veta 

vad som menas med brett utbyte? Och vill även veta vilka som 

varit representanter från PRO och SPF? Gällande samarbetet med 

aktiviteten Seniorbio i Aspudden. 

Ärende 7 Ny gruppbostad i Kabelverket i Älvsjöstaden 

Pensionärsrådet tillstyrker beslutet. 
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Ärende 12 Lokalt åtgärdsprogram för Trekanten 

Pensionärsrådet vill framhålla att man vid planeringen av 

utomhusmiljöer beaktar värdet att dessa så långt som möjligt är 

utformade så att de även passar till de äldres särskilda behov och 

kan nyttjas även av dem. Det kan vara frågan om enklare saker som 

soffor och sittplatser, utegym anpassade för äldre för fika eller 

annan samvaro. Äldres närvaro skapar i många fallen ökad 

trygghet. Det gäller inte minst vid lekplatser, som ofta besöks av 

äldre som följeslagare till barnbarn. Samlingslokaler till 

stadsdelarnas boende och föreningsliv en viktig komponent som 

kan samnyttjas över åldersgränserna. 

Lokalbehovet är stort i de flesta stadsdelar inom Hägersten-Älvsjö 

stadsdelsnämnds verksamhetsområde. 

Ärende 13 Lokalt åtgärdsprogram för Årstaviken 

Pensionärsrådet vill framhålla att man vid planeringen av 

utomhusmiljöer beaktar värdet att dessa så långt som möjligt är 

utformade så att de även passar till de äldres särskilda behov och 

kan nyttjas även av dem. Det kan vara frågan om enklare saker som 

soffor och sittplatser, utegym anpassade för äldre för fika eller 

annan samvaro. Äldres närvaro skapar i många fallen ökad 

trygghet. Det gäller inte minst vid lekplatser, som ofta besöks av 

äldre som följeslagare till barnbarn. Samlingslokaler till 

stadsdelarnas boende och föreningsliv en viktig komponent som 

kan samnyttjas över åldersgränserna. 

Lokalbehovet är stort i de flesta stadsdelar inom Hägersten-Älvsjö 

stadsdelsnämnds verksamhetsområde. 

Ärende 14 Pensionärsföreningarnas behov av lokaler 

Pensionärsrådet godkänner ej tjänsteutlåtandet då det finns flera 

felaktigheter. Det stämmer att PRO fått en lista från förvaltningen 

men den var inte realistisk. Angående att PRO kan ha dialog med 

SISAB så har PRO kontaktat SISAB två gånger angående 

Hövdingagården men fått till svar vid båda tillfällena att det inte är 

aktuellt från SISAB att PRO kan fortsätta hyra av dem. 

Ärende 19 Utreda fritidsbibliotek/sportotek 

Pensionärsrådet tillstyrker förslaget och att det även är bra för äldre 

personer att nyttja.  

Ärende 20 Fritidshjälpmedelsbibliotek 

Pensionärsrådet tillstyrker förslaget och att det även är bra för äldre 

personer att nyttja.  
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Ärende 23 Förslag till detaljplan för Örnsbergs 
industriområde, kvarteret Pincetten 

Pensionärsrådet vill framhålla att man vid planeringen av 

utomhusmiljöer beaktar värdet att dessa så långt som möjligt är 

utformade så att de även passar till de äldres särskilda behov och 

kan nyttjas även av dem. Det kan vara frågan om enklare saker som 

soffor och sittplatser, utegym anpassade för äldre för fika eller 

annan samvaro. Äldres närvaro skapar i många fallen ökad 

trygghet. Det gäller inte minst vid lekplatser, som ofta besöks av 

äldre som följeslagare till barnbarn. Samlingslokaler till 

stadsdelarnas boende och föreningsliv en viktig komponent som 

kan samnyttjas över åldersgränserna. 

Lokalbehovet är stort i de flesta stadsdelar inom Hägersten-Älvsjö 

stadsdelsnämnds verksamhetsområde. 

§ 6 
Övriga frågor 

Kompetensutveckling för personal - Löneutveckling 

Pensionärsrådet önskar veta hur det går med olika 

kompetenssatsningar för personal inom äldreomsorgen, hur det är 

med möjligheter för karriärsutveckling samt hur många som arbetar 

ofrivillig deltid? Pensionärsrådet önskar även få regelbunden 

uppdatering i dessa frågor. 

 

Svar: Utbildningssatsningar pågår inom våra verksamheter, 

personal utbildas inom språk, där har verksamhetsförlagd 

utbildning visat sig vara bäst. Men även olika interna utbildningar 

pågår för våra ombudroller t ex inom mat och måltider. Utöver det 

erbjuds medarbetare att gå stadens utbildningar för vårdbiträden, 

undersköterskeutbildningarna samt att kunna 

specialistutbildningarna för att t ex bli specialist undersköterska. 

Det är flera medarbetare som går dessa utbildningar. 

Äldreomsorgen följer månatligen upp antalet medarbetare som 

önskar att arbeta heltid, det är inte många som är ofrivilligt 

deltidare. Antalet idag är 15 medarbetare som önskar få arbeta 

heltid. Pensionärsrådet kommer få uppdragsbeskrivningen för 

hemtjänsten samt förfrågningsunderlaget utskickat med protokollet. 

Trivsel och trygghet 

Pensionärsrådet lyfter att pensionärsorganisationerna nu fått veta 

att de har blivit inbjudna till att delta på sommaraktiviteten som 

sker lördag 11 juni på Älvsjö torg men framför att de inte har fått 

någon information om detta tidigare, varför har inte information 

gått ut tidigare? 
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Svar: Kan inte ge svar på detta och får återkomma om vad som 

hänt.  

 

 


